

3、财物安全Property security

入校后涉及的费用：教材费约500元/年、保险费600元/年（或800元/年）、签证费400元/年，网络费用、电话费用等（根据相关要求购买商业和医疗保险），请提前准备好现金或其他中国境内同行的支付方式。

Costs involved after enrollment: The textbook fee is about 500 yuan per year, insurance fee is 600 yuan per year (or 800 yuan per year), visa fee is 400 yuan per year, network fee, telephone fee, etc. (purchase commercial and medical insurance according to relevant requirements). Please prepare cash or other payment methods in advance.

离开宿舍时妥善保管贵重物品，或者锁上存放起来。一定记得不要在宿舍内留宿非本宿舍成员。

When leaving the dormitory, remember to keep all valuable items properly or locked for storage. Do not allow non dormitory members to stay overnight in the dormitory.



Welcome to JSTC



扫一扫
关注微信公众号

联系方式 Contact Information

联系人：姚老师、何老师

电话：0514-87436818（周一到周五）

地址：中国江苏省扬州市邗江区毓秀路88号，
江苏旅游职业学院

Email：jslygjc@jstc.edu.cn

学校网址：www.jstc.edu.cn

Contact us:

Tel: +86-514-87436818

Add: Jiangsu college of Tourism, No.88 Yuxiu Road, Hanjiang District,
Yangzhou, Jiangsu, China, 225131

Email：jslygjc@jstc.edu.cn

Website：www.jstc.edu.cn



江苏旅游职业学院
JIANGSU COLLEGE OF TOURISM

2023 来华留学生 新生报到手册

New Student Registration
Handbook for International Students



一、流程篇

HOW TO REGISTER

1 来华学生应在规定时间内持录取通知书和JW202表及护照到学校报到。因故不能按期入学者，须以电话或邮件形式向班主任汇报。未经请假逾期报到者，自动放弃入学资格。

Students who come to China should bring their Admission Notification, JW202 form, and passport to the school to complete the registration. Those who are unable to enroll as scheduled must report to the class teacher. Those who fail to report on time without taking leave will automatically forfeit their admission qualifications.

2 新生入学后24小时内，本人持护照原件到学校保卫处（师生发展中心），填写临时入住登记表，申请办理临时住宿登记。

Within 24 hours after enrollment, students should bring the passport to the school security office (Teacher and Student Development Center), fill out the temporary accommodation registration form, and apply for temporary accommodation registration.

3 新生入学一周内应缴以下材料存入学生档案：

New students should prepare the following materials in the 1st week :

内容 Content	用处 Use
8 张 2 寸白底照片（后面写上护照号） 8 2-inch white background photos (with passport number written on the back)	办理体检、办理签证、学生证 Apply for medical examination, visa, student ID, etc.
护照原件及一份复印件 Original passport and one copy	存档 keep inthe file
高中学历毕业证书原件及一份复印件 Original and one copy of high school diploma	存档 keep inthe file
高中成绩单原件及复印件 Original and photocopy of high school transcript	存档 keep inthe file
录取通知书原件或复印件一份 One original or photocopy of the Admission Notification	存档 keep inthe file
JW202 表原件 Original JW202 Form	存档 keep inthe file
无犯罪证明、未成年人委托书、经济能力证明 No criminal certificate, power of attorney for minors, proof of financial ability	存档 keep inthe file
录取通知书原件或复印件 Original or photocopy of admission notice	存档 keep inthe file

4 新生入学一周内前往扬州国际旅行卫生保健中心进行体检（地址：扬州市邗江区维扬路23号）。费用为415元/次。（可能会调整）

New students should go to Yangzhou International Travel Health Care Center for a physical examination within the first week(address: No. 23 Weiyang Road, Hanjiang District, Yangzhou City). The cost is 415 yuan/time. (May be adjusted)

5 新生在取得体检报告后，安排办理“外国人居留许可”，（地点：扬州市广陵区盐阜西路22号）具体步骤听班主任通知。

After obtaining the medical examination report, the freshmen need to apply for Living Permission (location: No. 22 Yanfu West Road, Guangling District, Yangzhou City) and follow the specific steps notified by the class teacher.

6 请各位同学在获取相关证明后，尽快办理银行卡、手机卡，并将相关信息告知班主任，来校前请提前准备好一定金额的人民币，用以支付在国内个人银行卡办理好之前的日常开销。

Please apply for a bank card or mobile phone card as soon as possible after obtaining relevant proof, and inform the class teacher of the relevant information. Please prepare a certain amount of RMB in advance to pay for daily expenses before applying for a personal bank card in China.



二、生活篇

HOW TO LIVE

1、校内美食Cuisine on the campus

校内建有食堂，一共三层楼，种类繁多，价格实惠。食堂三楼最东边一个窗口提供民族特色食品。

There is a canteen with three floors on campus, and have a wide variety of affordable options. The easternmost window on the third floor of the cafeteria provides food with national characteristics.



2、宿舍安全用电Safe use of electricity in dormitories

不使用热得快、电炒锅、电茶壶、电热毯等大功率危险电器，及时制止周围同学使用类似电器。

Do not use high-power hazardous electrical appliances such as fast heating, electric frying pans, electric teapots, and electric blankets, and promptly stop nearby students from using similar electrical appliances.

不要将电源接线板放在床上，电源不要与床架等金属物接触，以防漏电引发事故。

Do not place the power wiring board on the bed, and do not come into contact with metal objects such as the bed frame to prevent accidents caused by electric leakage.

不要私接电线，使用的插座、电线等必须符合安全质量标准，电器安装符合有关规范，发现破损要及时更换。

Do not connect wires privately. The sockets and wires used must comply with safety and quality standards, and the installation of electrical appliances must comply with relevant regulations. If any damage is found, it should be replaced in a timely manner.

在寝室内不使用蜡烛等明火，不焚烧信件杂物。

Do not use open flames such as candles in the dormitory, and do not burn mail and debris.

离开宿舍前，一定要关闭所有电源开关，拔掉所有电源插头。

Before leaving the dormitory, be sure to turn off all power switches and unplug all power plugs.